

參加「加強輔導課」

敬啟者:

查 貴子弟 _____ 班 _____ 之 中文科 / 英文科 / 數學科成績稍遜，需參加本校「加強輔導課」，以小組抽離形式上課，課程、評估與同級相同。相應函請查照，並希於9月11日(星期五)或以前，填妥下列回條並交回楊菁雯主任辦理。

此致
貴家長

備註：

1. 負責老師：楊菁雯主任 (聯絡電話：2476 2414)

2. 加強輔導班老師：

中文科：羅泳莉老師(1A)、湯婉琴老師(2A)、楊菁雯主任(3A)、梁仲誠老師(4A)、
李慧儀老師(5A、6A)

英文科：黃惠卿老師 (2A、3A)

數學科：劉邦雨老師 (4A、6A)



校長劉強謹啟

二零二零年九月一日

回條



(通函 No : 006/2020)

敬覆者:

本人已知悉敝子弟需參加 貴校提供的「加強輔導課」。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： _____ ()班級： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人簽署： _____

聯絡電話： _____

日期： 2020 年 _____ 月 _____ 日

註：請於9月11日(星期五)或以前將回條交予楊菁雯主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice No : 006/2020

Intensive Remedial Class

1.9.2020

Dear Parents/Guardians,

We recommend your child _____(Name) _____(Class) to join the Intensive Remedial Class of : Chinese English Mathematics. Pupils will be withdrawn from their normal class and put in a small class so that they can have more attention and help from their subject teachers. The curriculum and assessments are the same as their normal classes.

Please fill in the reply slip and return it to Ms. Yeung Ching Man on or before 11th September 2020.

Thank you for your attention.

Remarks:

1. **Teacher in charge** : Ms. Yeung Ching Man (Tel : 2476 2414)

2. **Teachers of Intensive Remedial Class:**

Chinese: Ms. Lo Wing Lee (1A), Ms. Tang Wan Qin (2A), Ms. Yeung Ching Man (3A),

Mr. Leung Chung Shing (4A), Ms Lee Wai Yee (5A, 6A)

English: Ms. Wong Wai Hing (2A, 3A)

Mathematics: Mr. Lau Pong Yu (4A, 6A)

Yours sincerely,

Mr. Lau Keung
Principal



----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----

Notice(No : 006/2020)

Intensive Remedial Class

Dear Principal,

I have read and understood the details of 'Intensive Remedial Class'.

Student's name : _____() Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2020(Y) 9 (M) _____(D)

* Please fill in the reply slip and return it to Ms. Yeung Ching Man on or before 11th September 2020.